
Beste Leden, 

 

Dit bericht is verstuurd 10/6/2010) naar burgemeester Tuyteleers, Schepen Debrabandere 

en milieuambtenaar Laurent. 

 

Geachte heren, 

  

Deze namiddag (10/6, 14u30-15u30) is Peter Coenen van de milieu cel van het VVHV langs 

geweest en heeft een aantal onderzoeken ter plaatse kunnen doen en heeft ook een staal 

meegenomen naar hun labo. 

De oorzaak van de malaise is voor Peter meer dan duidelijk en er is op korte termijn een 

oplossing mogelijk. 

Het zuurstofgehalte bleek na meeting ( 3 maal gemeten) dramatisch laag te zijn. Een gemiddelde 

van amper 1.5mg/liter is nauwelijks leefbaar; zelfs dodelijk, en vraagt om dringende 

maatregelen. Normaal ( bij 22°C) is er ongeveer 8mg/liter water zuurstof aanwezig en reeds bij 

4mg/l komt de vis in de problemen. De vis denkt dan niet aan eten, maar aan overleven.  

Er zijn meerdere oorzaken, maar de boosdoeners zijn duidelijk het organisch afval en de 

sliblaag. 

De enige en dwingende oplossing op korte termijn is beluchten. Niet met een sierfontein, maar 

met professionele vijverbeluchters. Toestellen van 0.5 tot 1 pk zouden moeten volstaan op onze 

vijver. 

Op enkele dagen tijd zou de toestand dan substantieel moeten verbeteren.  Deze toestellen 

kosten wel rond de 800 euro/stuk, maar zijn misschien ook ergens te huur of kunnen we ze 

enkele dagen van een andere club lenen. 

Op langere termijn is het belangrijk om het organisch afval en slib te verwijderen. 

Peter zal ons de resultaten van het labo doorsturen zodra beschikbaar en zal ook wat adviezen 

formuleren. 

  

groeten, 

  

karl. 
 


